
Protokoll fört vid årsmöte med PRO Samorganisationen i Sundsvalls Kommun 
Datum: l april 2016. kl. 10.00 
Plats: Skönsmohuset, Fridhemsgatan 71 
 
Årsmötet inleddes med information av stadsbyggnadsnämndens ordförande 
Andes Hedenius om  "gamla E4 genom Sundsvall och utformningen av 
busshållplatserna i Sundsvall". Gamla E4 genom stan heter Väg 562, vägen 
från Stockvik  till Skönsberg, överlämnas från Trafikverket till Sundsvalls 
Kommun. Kommunen har arbetat med olika dokument: Översiktsplan, 
stadsvision och Norra kajen. Inriktningsbeslutet är taget i kommunfullmäktige. 
Räknar med fastställelse årsskiftet 2016-17. Resecentrum och järnväg i Bergsåker skall 
byggas. En betydande insats på 50  miljoner kr (ursprungsalternativet). 
Ursprungsalternativets tidsplan är beräknat fram till 2019. 
De nya busshållplatserna, de så kallade "timglasbusshållplatser", finns på några platser i 
kommunen. Är byggda av säkerhetsskäl för bussresenärerna. 
 
1. Sammanträdet öppnas 
 Ordförande Kjell Andersson hälsade alla välkomna till 2016 års årsmöte. 
 
2. Årsmötets behörighet  
 Årsmötet befanns ha varit behörigt utlyst. 
 
3. Fastställande av dagordning 
 Den upprättade dagordningen godkändes efter det att punkten 9b 
 strukits. 
 
4. Upprop av ombud 
 Kassören Kurt Dahllöf förrättade upprop. 36 personer närvarande från 
 föreningarna ,distrikt och styrelsen. 
 
5. Val av mötespresidium 
  a. Till ordförande valdes Eda Gunnarsson 
 b. Till sekreterare valdes Margot Nilsson 
 c. Till justerare valdes   Viviann Sjölén och Roland Eriksson 
 d. Till rösträknare valdes  Elsy Wilson och Birger Bjertung 
 
6. Styrelsens verksamhetsberättelse 
 a. Verksamhetsberättelsen godkändes och lades till handlingarna. 
 b. Ekonomiska berättelsen  godkändes och lades till handlingarna 
  Årets resultat är ett minus på 22.802:39 och kapitalet utgör 180.897:05. 
 c. Revisionsberättelsen godkändes och lades till handlingarna. 
 d. Resultat och balansräkningen  upplästes, fastställdes och lades 
  till handlingarna. 
 e. Resultatet går in i ny räkning. 
 
7. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 
 Årsmötet beviljade enligt revisorernas berättelse ansvarsfrihet för det 
 gångna räkenskapsåret. 
 



8. Beslut om arvoden/kostnadsersättning för 2016 
 Beslut om arvoden/kostnadsersättning  fastställdes på höstmötet -15. 
 
9. Val 
 Följande val beslutades: 
 a. Ordförande, 2 år Kjell Andersson, PRO Sköns Södra omval 
 c. 2 ledamöter Göran Dahlin, PRO Stöde omval 
   Ulf  Sandberg, PRO Alnö nyval 
 d. 3 styrelseersättare Maj-Britt Sjödin, PRO Matfors omval 
   Kristina Sällbom, PRO City omval 
   Birgitta Staaf, PRO City nyval 
 e. Revisor Kjell Olofsson, PRO Selånger omval 
 f. 2 revisorersättare Bengt Persson, PRO Alnö omval 
   Jan-Åke Halvarsson nyval 
 g. Resesamordnare Majlis Blomqvist, PRO Njurunda  nyval 
 h. Valberedning PRO City, sammankallande och 
   PRO Sköns Norra 
 Föreningarna utser själva representanter till valberedningen. 
 
10. Frågor från föreningarna 
 Inga anmälda frågor 
 
11. Information från styrelsen 
 Anders Nylin redovisade från KPR:s möte den 15 mars. KPR kommer att 
 arbeta med 2015 års Äldrebarometer som utgör 8 avsnitt, 2 avsnitt på 
 varje  möte under 2016. Sundsvalls Kommun fick 2,89 poäng av 6,0  
 möjliga. KPR skall avlyssna kommunfullmäktigemötena där boende och 
 vård- och omsorg finns med på dagordningen.  
 
 Kjell informerar: 
 Sände ett tack till de som arbetat med Äldrebarometern, den var väl- 
 genomarbetad och förhoppningen är att nästa Äldre barometer ger 
 bättre resultat. 
 
 PRO Vetarna genomfördes tillsammans med PRO Holm. PRO City vann 
 tävlingen. Regionsfinalen sker den  28 april på PRO Distriktets årsmöte. 
  
 Medlemsantalet i Sundsvalls Samorganisation är 5984 personer. 
 
 PRO Samorganisation har fått meddelande från Skatteverket att vi 
 slipper deklarera t o m beskattningsåret 2019 
 
 Reseträff den 3 maj i PRO Skön Södras lokaler. 
 
 Kjell har fått en inbjudan  till en träff av Björn Månsson, SPF, angående 
 avlövningen  på Sundsvalls Sjukhus. Det är dags att vakna och slå vakt 
 om vårat sjukhus. 
 
 



12. Övriga frågor 
 Eda Gunnarsson informerar: 
 Ordförande i PRO Riks heter Kristina Tallberg och finns med i massmedia 
 angående pensionärsfrågor. 
 
 Medlemsantalet är reviderat och klart från PRO Riksorg. 
 
 Ingen rullande avgift 2016--17. 
 
 LPR den 22 mars- beslut 2016 i landstingsfullmäktige- 
 Operation i knä och höftleder på Sollefteå  Sjukhus-beslut i april- 
 Rehabfrågor - beslut i oktober - 
 Förlossning - beslut i november- 
 Sjukresekostnaden med taxi höjs 
 Avgiften höjs till 200 kronor på vårdcentralerna fr o m 1 april 
 
13. Avslutning och avtackning 
 Eda tackade för förtroendet att få leda årsmötet och önskade nya styrelsen lycka till. 
 Ordförande tackade presidiet och avtackade Anders Nylin (vice ordförande) och Arne 
 Hellgren (resesamordnare) med berömmande ord för deras insatser i 
 Samorganisationen. 
 Ordförande avslutade årsmötet och tackade för visat intresse. 
 
 
 Dag som ovan: 
 
 
 
 Eda Gunnarsson   Margot Nilsson 
 Årsmötets ordförande  Årsmötets sekreterare 
 
 
 Justerare: 
 
 
 
 Viviann Sjölén   Roland Eriksson 


